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PROTOKÓŁ Nr LXX 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego 

odbytej w dniu 25 stycznia 2024 r. 

w małej auli (I piętro) Liceum Ogólnokształcącego im. K. I. Gałczyńskiego 

przy ul. Gen. J. Filipowicza 9 

 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz  § 12 ust. 4  

Statutu Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 16.00 otworzyła 

obrady LXX sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, panie i panów radnych 

oraz pracowników Starostwa. 

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 17 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby, stanowi quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXIX z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z 

późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego 

na lata 2024 – 2038; 

3) w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii 

warszawskiej 2030+”; 

4) w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Otwocku 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Otwocku przy ul. J. Słowackiego 4/10; 

5) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej; 

6) w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu otwockiego. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli poczatkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Otwocki w roku 

2023. 
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6. Sprawozdanie Starosty Otwockiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2023. 

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 3 

Protokół Nr LXIX Rady Powiatu Otwockiego został jednogłośnie przyjęty 17 głosami „za” 

   Do sesji dołączyła radna Jolanta Koczorowska – obecnych 18 radnych 

 Ad.4 

1) Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

 Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak powiedział, że uchwała była szczegółowo omawiana 

na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Poprosił o zadawanie pytań. Pytań nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

         Do sesji dołączyła radny Marcin Olpiński – obecnych 19 radnych 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały -ppkt 1) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności  19 radnych - 17 głosami ,,za’’,  1 głosem „przeciw”, 

1 głosem „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr 437/LXX/24 w sprawie zmian w uchwale 

Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa 

Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z późn.zm., która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

2) Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

 Starosta Otwocki powiedział, że uchwała była omawiana na Komisji Budżetowej. Poprosił o 

zadawanie pytań. Pytań nie zgłaszano. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 2) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych – 17 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr 438/LXX/24 w sprawie zmian w uchwale  

Nr 436/LXIX/23 z dnia 29 grudnia 2023 r. – w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

powiatu Otwockiego na lata 2024 – 2038, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Jolancie Koczorowskiej. 

 Radna Jolanta Koczorowska odniosła się do wniosku złożonego na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska w celu wprowadzenia zawartego w nim brzmienia do projektu 

uchwały w sprawie programu Mobilności Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 

2030+”. 

Przewodniczący Komisji  Gospodarki, Zasobu i Środowiska powiedział, że na posiedzeniu 

Komisji był omawiany projekt uchwały i został pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk przedstawił swoje stanowisko. Powiedział, że nie będzie 

głosował za uchwałą w sprawie programu mobilności miejskiej, ponieważ program posiada dużo 

negatywnych zapisów, które  wymagały konsultacji społecznej na terenie Powiatu Otwockiego, na 

które nie zdecydował się Zarząd Powiatu. 

Radna Jolanta Koczorowska stwierdziła, że projekt uchwały zawiera zachęty do jego 

wdrożenia i nie widzi zawartych w nim sankcji, o których wspominał radny Dariusz Kołodziejczyk. 

Zwróciła się z zapytaniem o wskazanie tych sankcji. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że program mobilności miejskiej zawiera 

wskaźniki, których nie należy przyjąć. Są to: 
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• stworzenie jedenastu stref czystego transportu, czyli stref ograniczających wjazd do 

centrum miast aut starszej produkcji; 

• zwiększenie stref uspokojonego ruchu, w której to strefie może poruszać się tylko rower i 

pieszy; 

• zawiera wymóg utworzenia pasów ruchu dla transportu publicznego; 

• rozszerzenie stref płatnego parkowania oraz zakaz wjazdu do centrum miast. 

Plan zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 2030+, narzuca z góry 

treść i jego przyjęcie. Zobowiązuje do realizacji zawartych postanowień, do osiągnięcia 

wskaźników oraz to, że dokument możemy przyjąć tylko w takiej formie treści lub go odrzucić. 

Radny Grzegorz Michalczyk stwierdził, że uchwała jest istotna dlatego była omawiana 

wielokrotnie na Zarządzie Powiatu. Podkreślił, że siedem gmin z powiatu otwockiego na osiem 

gmin przyjęło uchwałę.  

Radny Dariusz Kołodziejczyk stwierdził, że Rada Powiatu jest organem niezależnym,  

a odbyte konsultacje społeczne w gminach, zdecydowały o przyjęciu projektu uchwały. Nie 

oznacza to, że  wyborcy Powiatu Otwockiego się wypowiedzieli – nie wypowiedzieli się, to 

wypowiedziały się osoby wybrane do rad gmin a nie mieszkańcy w formie konsultacji. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radną Jolantę Koczorowską o przytoczenie wniesionej uwagi 

do uzasadnienia w projekcie uchwały w sprawie programu Mobilności Miejskiej, celem poddania 

pod głosowanie. 

Radna Jolanta Koczorowska zgłosiła brzmienie wniosku do uzasadnienia: Rada Powiatu 

zwraca uwagę, że przywołana w "Planie zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii 

warszawskiej 2030+" koncepcja A50-OAW na podstawie dokumentów innych organów (np. na Str. 

37,Rys.3.3) jest sprzeczna z Celem horyzontalnym II tego planu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnej Jolanty Koczorowskiej. 

Głosowanie: „za”- 13 osób,  „przeciw”- 1 osoba,  „wstrzymało się”- 5 osób 

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały - ppkt 3) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych – 13 głosami „za”, przy 6 głosach 

„przeciw”, podjęła uchwałę Nr 439/LXX/24  – w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej 

mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 2030+”. 

 

4) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Członkowi Zarządu Kindze Błaszczyk. 
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Radna Kinga Błaszczyk wypowiedziała się w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Otwocku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Otwocku przy ul. J. 

Słowackiego, ponieważ od roku 2017 brak jest chętnych do kontynuacji nauki w placówce. Sprawa 

omawiana była na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji radny Jarosław Kopaczewski przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały - ppkt 4) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych – 17 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw”, podjęła uchwałę Nr 440/LXX/24 – w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Otwocku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1  

w Otwocku przy ul. J. Słowackiego 4/10. 

 

5) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej Elżbiecie 

Siwek. 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Siwek przedstawiła roczny plan kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały - ppkt 5) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych – 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr 441/LXX/24 – w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej. 

 

6) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak zawnioskował o odwołanie Pana Wiesława 

Miłkowskiego z funkcji Skarbnika Powiatu Otwockiego z dniem 26 lutego 2024 r. z powodu 

odejścia na emeryturę. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski potwierdził, że złożył do Starosty wniosek o rozwiązanie 

umowy o pracę z powodu przejścia na emeryturę. Wyraził jednak wolę dalszej współpracy na 

stanowisku skarbnika do końca VI Kadencji Rady Powiatu Otwockiego. 

Radny Mirosław Pszonka zapytał starostę, czy po odwołaniu z funkcji skarbnika Wiesława 

Miłkowskiego będzie powołana kolejna osoba na to stanowisko. 
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Starosta Otwocki odpowiedział, że będzie powołana osoba na stanowisko Skarbnika 

Powiatu Otwockiego na kolejnej sesji Rady Powiatu Otwockiego w miesiącu lutym 2024 r.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały - ppkt 6) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych – 17 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 442/LXX/24 – w sprawie odwołania Skarbnika 

Powiatu Otwockiego. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski złożył podziękowania za wieloletnią współpracę i 

zadeklarował chęć dalszej współpracy.  

Starosta Otwocki złożył w imieniu Rady Powiatu Otwockiego podziękowania Skarbnikowi 

Wiesławowi Miłkowskiemu za wieloletnią współpracę. 

 

Ad.5  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu dyrektor Hannie Majewskiej – Smółka. 

Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska – Smółka, przedstawiła 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 

dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Otwocki w roku 2023. 

 

Ad.6 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za rok 2023 podkreślając, że Powiat Otwocki jest miejscem bezpiecznym. Wszystkie 

ogniwa systemu bezpieczeństwa w powiecie działają sprawnie i skutecznie. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Januszowi Golińskiemu. 

Radny Janusz Goliński w odniesieniu do sprawozdania zauważył sprzeczność w sprawie 

bezpieczeństwa mieszkańców powiatu.  Chodzi o przejście dla pieszych na ul. Kraszewskiego na 

wysokości ul. Brzozowej w Otwocku. 

Starosta Otwocki potwierdził jeszcze raz, że w powiecie otwockim nie występowały 

większe zagrożenia, a jeżeli pojawiały się sytuacje kryzysowe odpowiednie służby szybko 

reagowały. Brak przejścia dla pieszych na jakiejś drodze w powiecie otwockim nie może być 

powodem postawienia tezy, że mieszkańcy nie są bezpieczni. 

 

Ad.7 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Pszonka. 
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Radny Mirosław Pszonka w nawiązaniu do sprawozdania z prac Zarządu Powiatu, zapytał 

o powód opóźnień terminu udzielenia przez Miasto Otwock pomocy rzeczowej dla powiatu na 

wykonanie dokumentacji niezbędnej do przeprowadzenia postępowania i  wyłonienia wykonawcy 

odwodnień na terenie dróg powiatowych w Otwocku. Zapytał też o zmniejszenie kwoty z  

8 000,00 zł na 3 000,00 zł  na wsparcie finansowe wydarzenia jubileuszu 18-lecia Uniwersytetu III 

Wieku „Otwarte Drzwi”. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta odpowiedział, że odwodnienia wykonywane są na podstawie jednej umowy. 

Miasto Otwock wykonuje odwodnienia od kilku lat i niektóre już zakończono, a do realizacji 

pozostało jeszcze dwa. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Kindze Błaszczyk. 

Radna Kinga Błaszczyk odpowiedziała, że wsparcie finansowe organizacji na  wydarzenie 

jubileuszu 18-lecia Uniwersytetu III Wieku „Otwarte Drzwi”, było omawiane na dwóch 

spotkaniach Zarządu Powiatu. Na pierwszym posiedzeniu Zarząd podjął, jak się później okazała 

przedwczesną decyzję o dofinansowaniu wydarzenia, ponieważ nie była przedłożona pełna 

dokumentacja. Okazało się również, że Stowarzyszenie nie posiada osobowości prawnej. Zarząd 

ostatecznie przyznał kwotę 3 000.00 zł i możliwość bezpłatnego użyczenia budynku Liceum 

Ogólnokształcącego im. K.I. Gałczyńskiego w Otwocku. 

 

Ad.8 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że: 

• wpłynęły dwie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

- (w Uchwale Nr  3.I./136/2024) RIO wydała pozytywną opinię w sprawie możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu określonego w uchwale budżetowej Powiatu 

Otwockiego na rok 2024; 

- (w Uchwale Nr  3.j./148/2024)  RIO na podstawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024 – 2038 oraz Uchwały Budżetowej Powiatu na 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

planowaną kwotę długu Powiatu Otwockiego ; 

• wpłynęły Postanowienia Komisarza Wyborczego w sprawie podziału powiatu otwockiego 

oraz podziału województwa mazowieckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu;  

• wpłynął odpisu wyroku wraz z uzasadnieniem w sprawie skargi Gminy Celestynów na 

uchwałę Rady Powiatu Otwockiego z dnia 23 marca 2023 r. nr 389/LVIII/23 w przedmiocie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej. Powiat  ma 30 dni od daty otrzymania wyroku na 
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złożenie skargi kasacyjnej do NSA; 

• termin kolejnej planowanej sesji Rady Powiatu Otwockiego, to 29 lutego 2024r.; 

 

 

Ad.9 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Zbigniewowi Szczepaniakowi. 

Radny Zbigniew Szczepaniak zapytał Starostę, czy w momencie uruchomienia środków z 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności, Powiat Otwocki przygotował  zadania do 

realizacji w związku z tymi środkami.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki odpowiedział, że powiat oczekuje na te środki. Obecnie toczą się 

rozmowy w sprawie naboru w ramach programu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na ew. 

ścieżki rowerowe. Wraz z Zarządem Dróg Powiatowych przygotowujemy listę potencjalnych 

wniosków, którą następnie zostanie przekazana na Zarząd. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Zbigniewowi Szczepaniakowi. 

Radny Zbigniew Szczepaniak zapytał Starostę o ustalenia odnośnie budowy nowej siedziby 

Starostwa Powiatowego. 

Starosta Otwocki odpowiedział, że plany związane z budową nowej siedziby Starostwa na 

ul. Komunardów uległy zmodyfikowaniu ze względu na propozycję Prezydenta Miasta Otwocka, 

który zaoferował działkę na ul. Górnej. Z uwagi na złożoną propozycję lokalizacji działki w 

centrum miasta, należy dokonać analizy kosztów inwestycji i wówczas wybrać lokalizację.  

W związku z tym powiat wystosował pismo do Prezydenta Miasta dot. przekazania działek i 

oczekuje na odpowiedź. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk stwierdził, że należy wysłać pismo ponaglające w tej sprawie 

do Prezydenta Miasta Otwocka. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Pszonce. 

Radny Mirosław Pszonka zapytał: 

1. Firma LEKARO – jakie jest stanowisko zarządu w sprawie składanych pism; 

2. Sprawa wypłaty odszkodowania dla byłej Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia; 

3. Straty PCZ poniesione w roku 2023.  

Przewodnicząca udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta odpowiedział, że od firmy LEKARO wpływa liczna korespondencja. Powiat nie 

ma żadnej roli negatywnej, ponieważ decyzje częściowo wygasły, nie poczuwa się też do żadnych 

roszczeń. 
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Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezes Monice Gębskiej. 

Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia Monika Gębska odpowiadając radnemu 

Mirosławowi Pszonce - sprawa odszkodowania byłej prezes PCZ toczy się nadal w Sądzie z uwagi 

na złożone odwołanie od wyroku sądu, a kwota odszkodowania to 60 000 zł. Straty PCZ poniesione 

w roku 2023 na koniec listopada wyniosły 3 800 000 zł (miesiąc grudzień jest nadal księgowany). 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Bogumile Więckowskiej. 

Radna Bogumiła Więckowska skierowała pytanie do Starosty w sprawie firmy BRUK-

BUD i konflikcie z firmą LEKARO, które zakończyły działalność na terenie Powiatu Otwockiego. 

Radna wyraziła zaniepokojenie w sprawie podjętych decyzji co do firm, które zatrudniają znaczną 

ilość osób (zagrożenie wzrostem bezrobocia) oraz strat poniesionych z tytułu odprowadzanego 

podatku CIT czy PIT. Zapytała czy zostało zawarte porozumienie z firmą BRUK-BUD. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki odpowiedział, że powiat nie ma żadnego konfliktu ani z LEKARO, ani z 

BRUKBUDem. Powiat podejmuje próby zawarcia porozumienia, poprzez spotkania i rozmowy z 

właścicielem firmy BRUK-BUDEM. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zwrócił się do radnej Bogumiły Więckowskiej o 

doprecyzowanie pytania w sprawie rzekomo konfliktu z firmą LEKARO. 

Radna Bogumiła Więckowska stwierdziła, że nieprawidłowo wydana decyzja przez 

pracownika  powiatu spowodowała, że firma LEKARO nie może prowadzić swojej działalności i 

będzie zmuszona zwolnić pracowników. Następnie jeżeli firma posiadała tylko sortownię, to 

dlaczego nie dokonano wszelkich starań aby pomóc firmie w wybudowaniu  wiaty i zamontowaniu  

odpowiednich filtrów. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk odpowiedział, że firma LEKARO nie prowadzi działalności 

ze względu na szereg wygasłych decyzji i umów oraz wydanych decyzji odmownych. 

 

Ad.10 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17:30 Przewodnicząca Rady Grażyna 

Kilbach zamknęła obrady LXX sesji Rady Powiatu Otwockiego. 

 

          Przewodniczyła: 

 

                     Grażyna Kilbach 

Sporządziła: 

 

Ewa Tyszko 
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